
خبر کوتاهاخبار
 فضای مجازی نباید رها باشد

تشکیل کمیته برخورد با گرانفروشی

رئیس اسبق پلیس راه کشور مطرح کرد؛

طرح زوج و فرد پایمال کردن حقوق شهروندی است

سخنگوی سازمان انتقال خون اعلام کرد:

شناسایی ۱۷۰۰نفر دارندگان خون نادر در کشور

ویژه  کمیته  تشکیل  از  کشور  کل  دادستان   
برخورد با گران فروشی با هماهنگی دستگاه قضا و برخی 

نهادهای دیگر خبر داد.
جمع  در  منتظری  جعفر  محمد  حجت الاسلام 
روسای دادگستری های سراسر کشور افزود: بخشی از 
شرایط اقتصادی فعلی کشور به عوامل خارجی و بخشی 
از آن به مسایل داخلی برمی گردد و نسبت به آنچه که 
مربوط به مسایل داخلی است باید تلاش کنیم که آن را 

حل کرده و به حداقل برسانیم.
منتظری با تاکید بر ضرورت همکاری و هماهنگی 
قضاییه مسئولیت خطیر  و  قوه مجریه  قوا گفت:  بین 
نظارت را برعهده دارند، خدماتی که دولت و قوه مجریه 
انقلاب  پیروزی  سال  چهل  طول  در  نیست.  کم  دارد 

مجموع دستگاه ها خدمات زیادی برای مردم داشتند.
بسیار خدمت  ما  برای  انقلاب  اینکه  بیان  با  وی 
کرده است، گفت: انقلاب خدمات زیادی را برای مردم 
داشته است و ما هم باید تکلیف خود را در مقابل انقلاب 

ایفا کنیم.
دادستان کل کشور تصریح کرد: اگر پرونده های 
اجرایی  مسولان  اگر  بینیم  می  کنیم  تحلیل  را  اخیر 
منافذ را بسته بودند و پیگیری های لازم را انجام می 
هیچ حجت  نبودیم.  اخیر  فسادهای  بروز  دادند؛شاهد 
می  آمادگی  گذاریم؛  اعلام  نمی  برایشان  هم  شرعی 
کنیم که برای مبارزه با فساد و عناصر موثر در فساد 

ورود جدی تری خواهیم داشت.
دیدید  اگر  گفت:  ها  دادستان  به  خطاب  وی 
فسادی در نهادها واقع شده بدون رودربایستی  ورود کرده 
و اگر نیاز به اقدام باشد، به مرکز اعلام کنیم. این فضای 
سالم سازی و مبارزه با فساد را باید پررنگ تر کنیم. 
کسانی که در مخیله خود فساد را می پرورانند، بدانند 

که قوه قضاییه ورود می کند.
العموم  مدعی  ها  دادستان  اینکه  بیان  با  وی 
خداوند  پیشگاه  در  کنیم  کوتاهی  اگر  گفت:  هستند، 
و مردم باید جوابگو باشیم. به گونه ای که همه جای 
کشور بدانند که دستگاه قضا در برخورد با فساد جدی 

است.
کاهش  راهکارهای  از  یکی  به  اشاره  با  منتظری 
مشکلات اقتصادی اظهار داشت: یک بررسی جامعی را 
اخیرا در رابطه با مبارزه با قاچاق و گران فروشی داشتیم 
های  دستگاه  را  مشکلاتی  سری  یک  بودیم  شاهد  و 

اجرایی دارند.
منتظری ادامه داد: با کمک دستگاه های ذیربط از 
جمله تعزیرات، مدیر کل اطلاعات، ثبت و رییس جهاد 
کشاورزی، رییس اتاق اصناف و فرمانده سپاه در کمیته 
این  در  و  بیایند  هم  گرد  گرانفروشی  با  برخورد  ویژه 
رابطه بخشنامه ای زیر نظر رییس قوه قضاییه تشکیل 
شد و انتظار می رود موضوع گرانی ها را در استان ها 

پیگیری کنند.
کمیته  این  اینکه  بیان  با  کشور  کل  دادستان 
دایمی نیست، افزود: تا وضعیت اقتصادی اینطور است 

این کمیته فعال خواهد بود.
 فضای مجازی نباید رها باشد

دادستان کل کشور با بیان این که فضای مجازی 
فضای  گفت:  کند،  می  تهدید  را  ها  خانواده  زندگی 

مجازی نباید رها باشد. 
حجت الاسلام محمدجعفرمنتظری منتظری در 
سراسر  های  دادستان  جمع  در  خود  سخنرانی  ادامه 
محدودیت  نوعی  فیلترینگ  یا  و  فیلتر  افزود:  کشور، 
برای دسترسی کاربران به برخی وبگاه هاست و بسیاری 
هایشان  برنامه  جز  را  کردن  محدود  بحث  کشورها  از 
گذاشتند و این طور نیست که فضای مجازی رها باشد.

 برخورد دادستانی با پول های کثیف در 
عرصه هنر

دادستان کل کشور گفت: افراد موثر در ورود پل 
کثیف به عرصه هنر تحت تعقیب قرار  می گیرند. 

خبرنگار  به  پاسخ  در  کشور  کل  دادستان 
خبرگزاری صداوسیما؛ در رابطه با ورود پول های کثیف 
در عرصه سینما و مطرح شدن نام برخی تهیه کنندگان 
سرمایه،  بانک  پرونده  در  تلویزیونی  و  سینمایی  آثار 
افزود: اگر موضوع از نوع پولشویی باشد به موجب قانون 

ممنوع است. 
وی گفت: کسانی که اطلاعاتی در این خصوص 
دارند باید به دادستانی گزارش دهند و دادستان مکلف 
است در خصوص برخورد با این نوع پولشویی ها طبق 

قانون عمل کند. 
دادستان کل کشور تاکید کرد: افراد موثر در این 

موضوع تحت تعقیب قرار می گیرند. 
محدود  اما  پیوندیم  می  تاریخ  به  ما  گفت:  وی 

کردن راه های مقابل با فساد به تاریخ نمی پیوندد.
به  ها  توهین  داد:  ادامه  کشور  کل  دادستان   
مقدسات و آموزش های مسایل ضد امنیتی و بی هویت 
کردن نسل جوان مسایلی است که در فضای مجازی باز 

آنها را می بینیم.
منتظری با بیان اینکه فیلتر کردن یعنی راه قتلگاه 
را برای عده ای ببندیم، خطاب به مسئولان گفت: اگر 
صراحتا  است  قتلگاه  مجازی  فضای  که  ندارید  قبول 
بگویید. اگر قبول داریم باید بنشینیم و به فکر درمان 

باشیم و پیشگیری را به کار ببندیم و  جاده سالمی را 
پیشنهاد دهیم. 

تاکید بر ضرورت تشکیل  با  دادستان کل کشور 
این کار را  انسانی  شبکه ملی اطلاعات گفت: ما توان 
داریم و مطالبه صریح بنده از رییس جمهور این است 
که مطالبه به حق رهبری و قانون و عامه مردم را چرا 
عملی نمی کند و فضای مجازی در اختیار خود دولت 
را ایجاد نمی کند؟ چرا شبکه ملی اطلاعات را تا کنون 
تشکیل نداد؟ مطالبه بنده از وزارت ارتباطات این است 
که چرا مصوبات شورای عالی فضای مجازی را اجرا نمی 
کند. بررسی کردیم و دیدیم مصوبات اجرا نشده است، 
اینها نشان می دهد اراده ملی برای این کار وجود ندارد. 
وی با بیان اینکه به دنبال تضعیف دولت نیستیم، 
خدمت  در  رابطه  این  در  هم  قضایی  دستگاه  گفت: 
شماست. به خدا قسم راهی که دشمن برای ما گشوده 

است، راه سعادت امیزی نیست.
این  دنبال  نه  داد:  ادامه  کشور  کل  دادستان   
هستیم جایی را ببندیم و نه اینکه جا می زنیم، ما می 

گوییم باید فضای سالمی در اختیار مردم باشد .
تایید ممنوع الخروج رئیس سازمان 

خصوصی سازی
دادستان کل کشور خبر ممنوع الخروجی رئیس 

سازمان خصوصی سازی را تایید کرد. 
با  نشست  حاشیه  در  منتظری  الاسلام  حجت 
دادستان های سراسر کشور، در جمع خبرنگاران و در 
پاسخ به این سوال که اخیرا شنیده شده رییس سازمان 
ممنوع  علت    ، است  شده  الخروج  ممنوع  خصوصی 
الخروجی این فرد چیست؟ افزود: گزارش هایی که در 
مورد عملکرد ایشان بوده باعث شده است  پرونده ای 
تشکیل شود و  ممنوع الخروجی هم به خاطر این است 
که اگر حقوقی از عامه مردم متصور باشد، بایستی از 

ضایع شدن حقوق مردم پیشگیری کنیم.
دانم چه کسی  نمی  را  بحث  این  داد:  ادامه  وی 
منتشر کرده و معمولا قبل از اینکه پرونده تشکیل شود 
و افراد بخواهند تحت تعقیب رسمی قرار بگیرند، نباید 

این مسایل مطرح و منتشر شود.
منتظری افزود: با توجه به این که  مسایلی درباره 
رسیدگی  تا  است  الخروج  ممنوع  شده،  مطرح  ایشان 

شود.
دادستان کل کشور در رابطه با موضوع پول های 
کثیفی که در عرصه سینما ورود کرده و نام برخی افراد 
مرتبط با آن در پرونده بانک سرمایه مطرح شده و اینکه 
آیا دادستانی به این مسئله ورود خواهد کرد، اظهار کرد: 
اگر موضوع از نوع پولشویی باشد که به موجب قانون 
ممنوع است، قطعا باید کسانی که اطلاعاتی دارند به 
در  است  مکلف  دادستان  و  دهند  گزارش  دادستانی 
خصوص برخورد با این نوع پولشویی ها طبق قانون عمل 
کند و افراد موثر در این موضوع را تحت تعقیب قرار 

دهد.
وی در پاسخ به سوال  دیگری مبنی بر این که 
رشوه  شرکت  توتال  نفتی  قرارداد  با  رابطه  در  اخیرا 
دهنده در دادگاهی در فرانسه محکوم شده، چرا هنوز به 
این پرونده در داخل کشور رسیدگی نشده است ؟گفت: 
ما هنوز ورود پیدا نکرده ایم ولی اصل پرونده مربوط به 
توتال مطرح شده، اما در خصوص اینکه به ما گزارش یا 

مدرکی ارائه شده باشد، چیزی ارائه نشده است.
دادستان کل کشور افزود: اگر مدرکی به ما ارائه 

شود،  اقدام می کنیم.
 ممنوعیت سگ گردانی در معابر عمومی

دادستانی کل کشور گفت: سگ گردانی در معابر 
عمومی ممنوع است. 

حجت الاسلام والمسلمین محمد جعفر منتظری 
در  های سراسر کشور  دادستان  با  نشست  در حاشیه 
جمع خبرنگاران حاضر شد و به سوالات آنها پاسخ داد.

وی در پاسخ به سوالی درباره برخورد دادستانی با 
سگ گردانی در سطح شهر افزود: فرهنگ غالب ایرانیان 
با فرهنگ منحط غربی که علاقه خاصی با سگ دارند، 
مغایرت دارد. وی گفت: سگ در فرهنگ دینی ما به 
زندگی  در  نباید  و  است  نجس  حیوانی  شرعی  لحاظ 

مسلمانان مخلوط شود.
این  ها  برخی  کرد:  تصریح  کشور  کل  دادستان 
زندگی  در  بردند، هر کسی  زندگی خود  به  را  حیوان 
شخصی خودش هر کاری دوست دارد می تواند انجام 
دهد و کسی حق ندارد در زندگی شخصی دیگران ورود 
کند اما وقتی زندگی اجتماعی را لحاظ می کنیم، باید 
آداب اجتماعی و فرهنگ اجتماعی را لحاظ کنیم اما 

عامه مردم زندگی با سگ را نمی پسندند.
منتظری افزود: کسانی که بخواهند سگ گردانی 
بکنند باید توجه بکنند که با حقوق عامه مردم مواجه 
هستند و دستگاه های مرتبط با هم باید بدانند که این 
مغایرت با فرهنگ عمومی مردم دارد و نباید برای مردم 

ایجاد مزاحمت شود.
دادستان کل تاکید کرد: اگر سگ گردانی چه در 
پارک ها و چه در خیابان ها باشد و موجب ایذای مردم 
شود، مسئولان موظف هستند برخورد کنند، در زندگی 
خصوصی  هم اشخاص ، آزادند هر کاری می خواهند، 

انجام دهند.

فرد  و  زوج  طرح  گفت:  اسماعیلی  سرهنگ 
پایمال کردن حقوق شهروندی است.

طی چند روز گذشته شهرداری تهران لایحه 
ارسال  شهر  شورای  به  را   ۹۸ سال  ترافیک  طرح 
 ۲۰ افزایش حدودا  پیشنهاد  لایحه  این  در  و  کرد 

درصدی نرخ آرم را داده است.
و  رفت  در  محدودیت  و  ترافیک  طرح  اما  و 
ایران آغاز شده و در طول  از سال 135۸ در  آمد 
سال ها گسترده تر شده اما هیچ زمانی نتیجه مورد 
این در حالی است  است.  از آن حاصل نشده  نظر 
و  شده  منسوخ  دنیا  در  روش  این  از  استفاده  که 
فضاهای  از  استفاده  مدیریت  همچون  راهکارهایی 
بهینه  مدیریت  و  بنزین  مالیات  افزایش  شهری، 
عمومی  حمل ونقل  نظام  بهبود  و  پارک  فضاهای 
اجرای  این،  بر  افزون  می گیرد.  قرار  استفاده  مورد 
به  نیز  شهروندان  مالکیت  حقوق  سلب  طرح  این 
شمار می آید. در همین راستا با رئیس سابق پلیس 

راه کشور به گفتگو پرداختیم.
علیرضا اسماعیلی اجرای طرح های ترافیکی را 

نشانه ناکارآمدی مدیران شهری دانست در گفتگو 
و  زوج  طرح  فلسفه  کرد:  عنوان  برنا  خبرگزاری  با 
فرد هم به دلایل حقوقی، هم فنی و هم شهروندی 
در دنیا رد شده است؛ اجرای این طرح به معنای 
اگر  است.  شهری  مدیریت  سیستم  بودن  ناکارآمد 
تقاضا  و  و عرضه  استاندارد  ترددی شهر  بسترهای 
تعریف شده باشد و امکانات حمل و نقل عمومی در 
نیازی  مردم  عمدتا  باشد،  ارزان  و  دسترس، سریع 
به استفاده از وسایل حمل و نقل شخصی نخواهند 

داشت.
وی مشکلات در حوزه مهندسی راه و همچنین 
خدمات دهی به تقاضا را علت عدم کاهش ترافیک 
تقاضا  که  زمانی  افزود:  و  برشمرد  هوا  آلودگی  و 
توان  ها  ظرفیت  یعنی  باشد،  محدود  عرضه  و  بالا 
ندارد.  را  ماشین  از  این حجم  تردد  به  پاسخگویی 
مسئله حائز اهمیت دیگر این است که حمل و نقل 
عمومی از مترو و تراموا گرفته تا اتوبوس و بی آر 
تی باید توسعه یابد تا مردم مجبور نشوند برای هر 
سفری از خودرو شخصی استفاده کنند. در نتیجه، 

ترافیک  و  تعداد خودروهای شخصی کم می شود 
عادی شده و از آلودگی هوا کاسته می شود و نیاز 

به طرح زوج و فرد نخواهد بود.
عضو هیات علمی دانشگاه علوم انتظامی، طرح 
شهروندی  حقوق  سلب  را  فرد  و  زوج  و  ترافیک 
برشمرد و اظهار کرد: محروم کردن بخش وسیعی 
از نظر فنی و هم حقوقی- فی ذاته  از مردم -هم 
اشکال دارد و روشی است که در تمام دنیا منسوخ 
برای  خرد،  می  ماشین  وقتی شخصی  است.  شده 
بدین  پرداخت می کند؛  و عوارض  بیمه  روز   365
از  روز   365 باید  هم  حقوقی  لحاظ  از  که  معنا 
ماشین خود استفاده کند و اینکه بتوان او را شش 
که  طوری  به  کرد،  محروم  خود  حق  از  سال  ماه 
گاهی حتی از در منزل هم نتواند خارج شود، پایه 

قانونی ندارد.
دارند  ادعا  مسئولان   که  است  حالی  در  این 
که برای حفظ سلامت شهروندان و کاهش آلودگی 
چنین طرح هایی را اجرا می کنند؛ در صورتی که 
فرمول های دیگری هم برای حل این معضل وجود 

دارد اما ما ترجیح می دهیم آنها را نادیده بگیریم 
و از همین روش ساده استفاده کنیم که هم حقوق 
شهروندی و حق الناس را ضایع می کند و هم منت 

سر مردم گذاشته می شود.
این  از  استفاده  اینکه  بر  تأکید  با  اسماعیلی 
به  اقتدار  با  باید  که  است  باطل  دور  ها یک  طرح 
آن پایان داد، افزود: مسئله مهم دیگری که باید به 
آن توجه کرد این است که  این شش ماهی که فرد 
از خودرو خود محروم است، پس باید چه کار کند. 
نداشته  کارا وجود  نقل عمومی  و  زمانی که حمل 
شخصی  خودروهای  از  باید  هم  باز  شخص  باشد، 
استفاده کند؛ در نهایت یک دور باطل است و هیچ 
کس هم تصمیم نمی گیرد . بهتر است ؛برای یک 
و  روند  این  بودن  اشتباه  به  اقرار  شده  که  هم  بار 
بهره گیری از یک راه حل های درست دیگر داشت 
.تا 15 سال قبل فقط تهران دچار این معضل بود 
اما اکنون اصفهان، مشهد، شیراز و اکثر کلانشهرها 
دچار همین معضل شده اند که با یک اقدام عاقلانه 

و شجاعانه و یک مدیر جسور قابل حل است.

سخنگوی سازمان انتقال خون از وجود 161 دارنده خون خیلی 
نادر در کشور خبر داد و گفت: در دو سال ۹6و ۹۷تعداد 1۲1کیسه 
خون نادر یا خیلی نادر برای بیماران نیازمند، ذوب و به مراکز درمانی 

ارسال شده است.
برنامه  به  اشاره  با  حاجی بیگی،  بشیر  دکتر  امتیاز؛  گزارش  به 
ملی خون های نادر و ایجاد آزمایشگاه ایمونوهماتولوژی و انجماد خون 
در کشور، گفت: طبق تعاریف بین المللی خون نادر دارای فراوانی کمتر 
از یک در پنج هزار و یک در 1۰هزار نفر جمعیت است که یا دارای 
گروه  آنتی ژن  پنج  حداقل  فاقد  یا  و  خون  فرعی  گروه  آنتی ژن های 

فرعی با شیوع بالا است.
ملی  برنامه  اجرای  از  خون  انتقال  سازمان  هدف  افزود:  وی 
خون های نادر و ایجاد آزمایشگاه انجماد خون های نادر، این بود که 
به  لازم  موقع خدمات  به  ارائه  و  مناسب  ذخیره  شناسایی،  از  بتواند 
بیماران نیازمند خون های نادر اطمینان داشته باشد. بر همین اساس 
قالب  در  ایران،  نادر  انجماد خون های  و  ایمونوهماتولوژی  آزمایشگاه 
نادر تاکنون حدود ۴۰هزار اهداکننده خون را  برنامه ملی خون های 

از نژاد و قومیت های متفاوت از پایگاه های سراسر کشور تعیین کرده 
و مورد شناسایی قرار داده که از بین آن ها حدود 1۷۰۰نفر به عنوان 

دارندگان خون نادر در کشور شناسایی شده اند.
و  نیاز  حسب  بر  افراد  این  میان  از  اینکه  بیان  با  حاجی بیگی 
امکانات مان، تعدادی فراخوان شدند و خون آنها به صورت ذخیره در 
بخش انجماد نگهداری می شود، ادامه داد: در مواردی که بیماری به 
این گروه های خونی نیاز داشته باشد، آن را به اداره کل انتقال خون 
و سایر مراکز درمانی ارسال می کنیم تا مورد استفاده قرار گیرد. به 
عنوان مثال در دو سال ۹6و ۹۷تعداد 1۲1کیسه خون نادر یا خیلی 
نادر برای بیماران نیازمند، ذوب و به مراکز درمانی ارسال شده است.

دارای  افراد  انتقال خون کشور درباره میزان  سخنگوی سازمان 
از  تعدادی  تاکنون  گفت:  نیز  کشور  در  نادر  خیلی  خونی  گروه 
اهداکنندگان مورد بررسی به عنوان گروه خونی خیلی نادر شناسایی 
شده اند. از بین افراد شناسایی شده مجموعا 161نفر در کشور دارای 

گروه خونی خیلی نادر هستند.
آزمایشگاه  برنامه ریزی هایمان  طبق  کرد:  تاکید  حاجی بیگی 

انجماد خون انتقال خون به زودی به برنامه اطلاعاتی گروه خون نادر 
مجهز شده و می تواند شبکه کاملی از بانک اطلاعاتی خون های نادر 
شناسایی شده را برای تبادل اطلاعات اهداکنندگان دارای خون  نادر 

در مواقع مورد نیاز ایجاد کند.

در شمال تهران
سه محل دانه ریزی برای پرندگان 

جانمایی شد 
براي نخستین بار در راستای طرح حمایت از 
پرندگان در فصل سرما، سه محل دانه ریزی در 
شمال تهران جانمایی و با نصب تابلو به شهروندان 

اطلاع رسانی شد.
اردکاني،  فدوي  علیرضا  امتیاز،  گزارش  به 
اظهار  فوق  مطلب   بیان  با  یک  ناحیه  شهردار 
داشت : طرح حمایت از پرندگان در فصل سرما در 
محدوده این ناحیه با توجه به وجود کاخ موزه ها، 
بوستان ها، فرهنگسراي نیاوران، باغ هاي سفارت 
ایتالیا و سفارت هلند که بعنوان مهم ترین زیستگاه 
هاي طوطي سانان شهر تهران شناخته شده است 
اجرایی شد. فدوی تصریح کرد: با اجرای این طرح 
در 3 نقطه از سطح محلات ناحیه اقدام به ایجاد 
محلي جهت دانه ریزي براي پرندگان شده است 
که شهروندان مي توانند با دانه ریزي در این محل 
ها کمک به زیست  پرندگان در فصل سرما نمایند 
را  پرندگان  بخش  روح  صداي  بتوانیم  دوباره  تا  
در شهر تهران بشنویم. وی گفت: خیابان شهید 
دیباجي  -خیابان  فربین  خیابان  لواساني،تقاطع 
شمالي،تقاطع خیابان شهید دژم جو-خیابان شهید 
جانمایی  محل  سه  نسرین  خیابان  دقوز،تقاطع 
نصب  با  که  است  پرندگان  ریزی  دانه  برای  شده 
تابلوهای اطلاع رسانی مشخص شده اند. شهردار 
ناحیه یک این منطقه افزود: شهروندان می توانند 
در صورت مشاهده پرندگان آسیب دیده با شماره  
۹6۰۲۷۹56  تماس حاصل فرمایند تا اقدامات لازم 

جهت حفظ آنها انجام شود.

استقرار اتوبوس دیابت در قلب پایتخت
امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری   معاون 
قلب  در  دیابت  اتوبوس  استقرار  از  شش  منطقه 
پایتخت به منظور ارائه خدمات مشاوره ای رایگان 

به شهروندان خبر داد.
زنوزی  علیپور  موسی  امتیاز،  گزارش  به 
گفت: اتوبوس دیابت با هدف پیشگیری، مقابله و 
اطلاع رسانی در مورد بیماری دیابت فعالیت دارد.  
معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری منطقه 
شش اضافه کرد: در این اتوبوس، معاینه های اولیه 
از جمله اندازه گیری قد، وزن و آزمایش اندازه گیری 
انجام  پزشکی  ومشاوره  فشارخون  و  خون  قند 
می شود. زنوزی تصریح کرد: اتوبوس سیار دیابت 
از 6 بهمن لغایت 1۰ بهمن ماه به مدت 5 روز در 
میدان سید جمال الدین اسدآبادي مستقر شده و 
شهروندان می توانند از ساعت ۹ صبح الی 16 از 

خدمات آن استفاده کنند.

کسب رتبه نخست  منطقه ۱5 در میان مناطق  22 گانه  ؛
با اجرای 6۱6  رای ماده ۱۰۰ در 

منطقه ۱5
معاون شهرسازی و معماری منطقه 15گفت:  
رتبه    1۰۰ ماده  رای   616 اجرای  با    15 منطقه 
نخست را در میان مناطق ۲۲ گانه  تهران کسب کرد.

به گزارش امتیاز، مسعود رضایی در توضیح 
از   متشکل   1۰۰ ماده  کمیسیون  گفت:  خبر  این 
نمایندگان شورای اسلامی شهر تهران، قوه قضائیه 
تخلفات  به  رسیدگی  منظور  به  و  کشور  وزارت  و 
ساختمانی و تعیین تکلیف آنها  برگزار می شود.وی 
با اشاره به اینکه از ابتدای سال  تاکنون ۴6۷ فقره 
پرونده به کمیسیون ماده 1۰۰ ارجاع شده است افزود: 
راستای  در  و  منطقه   احکام  اجرای  اداره  به همت 
صادره  رای   616 مدت  این  در  تخلفات،   کاهش 
اجرا و تعیین تکلیف شده است.معاون شهرسازی و 
معماری منطقه با تاکید بر اهمیت اجرای آرای صادره 
کمیسیون ماده 1۰۰ گفت: این آرا در مورد تخلفات 
ساختمانی نظیر احداث بنای بدون پروانه یا مغایر با 

پروانه، تغییر کاربری صادر می شود.

رئیس مرکز شماره گذاری خبرداد؛
کاهش ۷۰ درصدی شماره گذاری 

خودروهای نوشماره وارداتی 
پلاک  تعویض  و  گذاری  شماره  مرکز  رئیس 
درصدی   ۷۰ حدود  کاهش  از  ناجا  راهور  پلیس 
 3۰ و  نوشماره  وارداتی  خودروهای  شماره گذاری 
درصدی خودروهای داخلی نوشماره در سال جاری 
خبر داد. سرهنگ علی محمدی رئیس مرکز شماره 
گذاری و تعویض پلاک پلیس راهور ناجا در تشریح 
این خبر اظهار کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون 
انتقال  بیش از ۲.۷ میلیون دستگاه خودرو نقل و 
شده است که این رقم در مقایسه با مدت مشابه سال 
گذشته حدود 1۴ درصد افزایش نشان می دهد. وی 
با اشاره به کاهش شماره گذاری خودروهای نوشماره 
گذاری  شماره  بخش  در  جاری  سال  در  گفت: 
خودروهای نوشماره وارداتی حدود ۷۰ درصد کاهش 
داشته ایم به شکلی که شماره گذاری این خودروها 
از حدود 61 هزار دستگاه در 1۰ ماهه سال ۹6 به 

حدود 1۸ هزار دستگاه در سال جاری رسید

یارانه بلیت مترو و اتوبوس با بدهی ها 
تهاتر شده

دبیر کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای 
شهر تهران، گفت: پولی از محل پرداخت یارانه بلیت 
مترو و اتوبوس به شهرداری واریز نشده و این طلب 
است. محمدعلی  دریافت شده  تهاتر  قالب  در  ها 
طلب  میلیارد   ۷5۰ دریافت  به  اشاره  با  کرونی، 
های شهرداری از محل یارانه بلیت مترو و اتوبوس، 
افزود: پولی به شهرداری بابت یارانه بلیت مترو و 
اتوبوس واریز نشده بلکه شهرداری بدهی های خود 
با دولت را در این قالب تهاتر کرده است، بنابراین 
پولی به حساب شهرداری نیامده تا بتواند مشکلات 
این حوزه را برطرف کند.وی در پاسخ به پرسش 
دیگری در خصوص اینکه در کدام منطقه قرار است 
پارکبان ها احیا شوند، گفت: بحث احیای پارکبان 
مصاحبه  در  و  نیست  مطرح  قدیم  شکل  به  ها 
گذشته نیز اعلام کردیم در منطقه دو، شهرداری 
در حال انعقاد قرارداد با شرکتی در خصوص پارک 
حاشیه ای است که علیرغم تاکید شورا بر استفاده 
از آخرین تکنولوژی در حوزه پارک حاشیه ای در 
این قرارداد به گونه دیگری رفتار شده است. کرونی 
ادامه دارد: در این قرارداد پارک حاشیه ای توسط 
یک اپلیکیشن و یک پارکبان که در طول مسیر 

رفت و آمد می کند هزینه ها دریافت می شود.

واکنش وزیر آموزش و پرورش به 
استخدام پیمانی دانشجویان ورودی ۹۷

استخدام  درباره  پرورش  و  آموزش  وزیر 
دانشگاه های   ۹۷ ورودی  دانشجویان  پیمانی 
نگرانی  رجایی  و  شهید  و  فرهنگیان 

دانشجومعلمان توضیحاتی ارائه کرد.
امضای  با  که  بخشنامه ای  در  این  از  پیش 
فهرست  ارسال  موضوع  با  آموزش وپرورش  وزیر 
و  فرهنگیان  دانشگاه  نهایی  پذیرفته شدگان 
صادر   ۹۷ سال  آزمون  به  مربوط  رجایی  شهید 
به صورت   ۹۷ سال  ورودی های  استخدام  شده، 
موضوع  این  استناد  بود.  شده  قید  »پیمانی«  
و  اداری  سازمان   ۹۷ آذر   ۲۸ مورخ  نامه  به 
آن  براساس  که  است  مربوط  کشور  استخدامی 
دانشجو معلمانی که در اجرای مجوز مورخ 3۰ 
به استخدام در می آیند  تیر ۹۷ سازمان مذکور 

استخدام آنها پیمانی خواهد بود.
وزیر  بطحایی،  سیدمحمد  باره  همین  در 
انتقادات  به  واکنش  در  پرورش  و  آموزش 
وضعیت  تغییر  به  نسبت  دانشجومعلمان 
در  پیمانی  به  آزمایشی  رسمی  از  استخدامی 
نوشت:  اینستاگرام  در  خود  شخصی  صفحه 
عزیز  دانشجومعلمان  برخی  »درخصوص دغدغه 
جدیدالورود، ضمن پیگیری برای رفع نگرانی ها، 
از معاون مالی اداری وزارت خانه خواسته ام دلایل 
و نتایج پیگیری این موضوع را به اطلاع همکاران 

جوانم برساند.«
او همچنین در پیام دیگری و در پاسخ به 
یکی از مخاطبان نوشت: »چون مذاکره اینجانب 
با رئیس محترم سازمان امور اداری و استخدامی 
طولانی شده بود و به اتفاق نظر نرسید، با نزدیک 
شدن به پایان سال مالی احتمال تضییع حقوق 
برای  لذا  داشت؛  وجود  جوانم  همکاران  ماهه   6
پیمانی  به صورت  احکام  »فعلا«  این خطر  رفع 
صادر شد تا موضوع در سال آینده ادامه و احکام 

تصحیح شود.«

جانشین فرمانده نیروی انتظامی خبرداد؛
کشف بیش از ۸۰۰ تن مواد مخدر در 

کشور طی یک سال گذشته
بیان  با  انتظامی  نیروی  فرمانده  جانشین 
روند  بیشترین  توانسته  امروز  به  تا  پلیس  اینکه 
صعودی را در کشفیات مواد مخدر داشته باشد 
از کشف بیش از ۸۰۰ تن مواد مخدر در کشور 

در سال گذشته خبرداد.
فرمانده  جانشین  سلیمانی  ایوب  سردار 
نیروی انتظامی در حاشیه سفر به استان بوشهر 
را  استان  پلیس  عملکرد  خبرنگاران،  جمع  در 
نظر مطلوب  مد  امنیتی  در عمده شاخص های 
ارزیابی کرد و اظهار داشت: بعضی از موضوعات 
و جرایم که در جامعه وجود دارد، در اختیار ما 
نیست و شرایط اجتماعی و سایر عوامل در ایجاد 

آن دخیل هستند.
به  اقدامات  با  بوشهر  استان  در  گفت:  وی 
گونه  هیچ  الله  بحمد  شده،  انجام  که  موقعی 
و  آبی  مرزهای  همه  و  نداریم  امنیتی  مشکل 
معابری که به استان مربوط می شود در امنیت 

کامل به سر می برند.
بیان  با  انتظامی  نیروی  فرمانده  جانشین 
بر  متاسفانه علاوه  مواد مخدر  اینکه در موضوع 
مرزهای زمینی در مرزهای آبی نیز حجم جابه 
تا  پلیس  است، گفت:  زیاد شده  نیز  مواد  جایی 
به امروز توانسته بیشترین کشفیات مواد مخدر 
نحوی  به  باشد  داشته  صعودی  روند  یک  در  را 
که طی یک سال گذشته بیش از ۸۰۰ تن مواد 

مخدر کشف شده است.
برنامه ضربتی ناجا در سال آینده برای 

مبارزه با مواد مخدر
وی تصریح کرد: با تمهیدات ویژه و برنامه 
امیدواریم  داریم  آینده  سال  برای  که  ضربتی 
اقدام برجسته ای در بحث مبارزه با مواد مخدر 
انجام شود و بتوانیم به میزان قابل توجهی فضا و 
محیط را برای آنهایی که امنیت و سلامت جامعه 
مواد  ورود  از  و  ناامن کرده  تهدید می کنند،  را 

مخدر پیشگیری کنیم .
اینکه  به  اشاره  با  انتظامی  عالی  مقام  این 
ورودی  مرزهای  عمدتا  کالا  قاچاق  مبادی  قبلا 
ارز  نرخ  تغییرات  دلیل  به  امروز  اما  بود  کشور 
وضعیت ما متفاوت است، خاطرنشان کرد: قاچاق 
می  صورت  خروجی  و  ورودی  مرزهای  در  کالا 
بر  تمرکز  عمدتا  خروجی  های  مرز  در  گیرد؛ 
از استان  قاچاق سوخت است که استان بوشهر 

های هدف می باشد.
کاهش روزانه بیش از یک میلیون لیتر 

قاچاق سوخت طی ماه های اخیر
اعلام  برابر  داشت:  عنوان  سلیمانی  سردار 
با تلاش  رسمی وزارت نفت طی ماه های اخیر 
های صورت گرفته توسط پلیس، قاچاق سوخت 
بیش از یک میلیون لیتر در روز کاهش پیدا کرده 
و ما این روند را ادامه خواهیم داد تا بتوانیم این 
به عنوان یک مسئله حل  به طور کلی  را  بحث 
کنیم. وی درباره قاچاق احشام، بیان کرد: قاچاق 
دام زنده به صورت مشکلی جدی در کشور مطرح 
شده بود که می توان گفت با تلاش های بی وقفه 
امروز مسئله جدی در  اقدامات صورت گرفته  و 
است.  کنترل  تحت  موضوع  و  نداریم  حوزه  این 
جانشین فرمانده ناجا با بیان اینکه در طول سال، 
مناسبت های مختلفی وجود دارد که پلیس در 
حال آماده باش و بسیج نیروهای خود می باشد، 
گفت: نیروی انتظامی تلاش می کند برنامه های 
دهه فجر امسال و راهپیمایی باشکوه  ۲۲ بهمن 

در امنیت و آرامش کامل برگزار شود.
این مقام ارشد نیروی انتظامی خاطر نشان 
کرد: پلیس با به کارگیری تدابیر لازم تامین نظم 

و امنیت چهارشنبه آخر سال را انجام می دهد.
همه  باش  آماده  با  اینکه  به  اشاره  با  وی 
از  استفاده  همچنین  و  تجهیزات  و  امکانات 
ظرفیت پلیس افتخاری برای تامین نظم و امنیت 
فرورین   ۲۰ تا  اسفند   ۲5 از  نوروزی  تعطیلات 
امیدواریم  امسال  گفت:  ایم،  آماده   ۹۸ سال 
امنیت  شورای  تصویب  به  که  ای  نامه  آیین  با 
در  بسیج  همکاری  از  بتوانیم  رسیده  هم  کشور 
تامین امنیت محلات در همه ایام سال به ویژه 

تعطیلات نوروز استفاده کنیم.

عضو کمیسیون اجتماعی مجلس خبر داد:

حذف مدرک تحصیلی از پروسه استخدام
از  تحصیلی  مدرک  از حذف  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  عضو 
به  رسیدگی  مشترک  کمیسیون  مصوبه  اساس  بر  استخدام  پروسه 

لایحه دائمی شدن قانون مدیریت خدمات کشوری خبر داد.
»رضا شیران خراسانی«، عضو کمیسیون اجتماعی مجلس، روز 
پنجشنبه با اشاره به بررسی اخیر سن استخدام در کمیسیون مشترک 
رسیدگی به لایحه دائمی شدن قانون مدیریت خدمات کشوری، گفت: 
در لایحه دولت سن استخدام بر اساس مدرک تحصیلی بین ۲۰ تا ۴۰ 

سال در نظر گرفته شده است.
مدرک  مشترک  کمیسیون  تصمیم  اساس  بر  اما  افزود:  وی 
تحصیلی حذف و معیار سن برای تمام افراد درنظرگرفته شده است تا 

بتوانند بین ۲۰ تا ۴۰ سال مستخدم دولت شوند.
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس حذف شرط مدرک تحصیلی 
از پروسه استخدام را عاملی موثر در استفاده جوانان از فرصت های 
شغلی کشور دانست و گفت: با این مصوبه کمیسیون مشترک، به گونه 
ای تبعیض برداشته شده است؛ ممکن است دستگاهی به نیرویی نیاز 
داشته باشد که مدرک تحصیلی فوق دیپلم اما سن وی 3۸ سال باشد 
که در این رابطه با توجه به قانون سابق امکان استخدام تعداد زیادی از 
داوطلبان استخدام به دلیل شرایط سنی امکان پذیر نبود اما با مصوبه 

کمیسیون مشترک این تبعیض برداشته خواهد شد.
از  تحصیلی  مدرک  اینکه حذف شرط  بیان  با  شیران خراسانی 

داد:  ادامه  است،  بازنشستگی  های  صندوق  نفع  به  استخدام  پروسه 
فردی که در ۲۰ سالگی استخدام در سن 5۰ سالگی بازنشسته می 
شود و صندوق ها باید ۲5 سال مستمری پرداخت کنند اما اگر نیرویی 
در 35 سالگی استخدام شود در 65 سالگی بازنشسته می شود که در 
این رابطه صندوق ها به عمر مفید توجه داشته و 1۰ سال نسبت به 

متوسط عمر مفید مستمری پرداخت می کنند.
بر  تاکید  با  اسلامی  شورای  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  عضو 
اشتغال  استخدام،  پروسه  از  تحصیلی  مدرک  شرط  حذف  با  اینکه 
مصوبه  این  رود  می  انتظار  افزود:  یابد،  می  بهبود  تا حدودی  کشور 

مورد موافقت نمایندگان در صحن علنی قرار گیرد.
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